
 

 

Referat styremøte nr. 5/2014, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 19.06.2014 

Møtet ble satt klokken 17.00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Leiv Hauge, Einar Kvamsdal, Kato Magne Bruland, Birger Jan Bergesen 

Varamedlemmer: 

Lisa K. Pickersgill 

 

Forbundssekretær Christina Hande 

Jan Gjennestad 

 

Ikke til stede: 

Styremedlem  

Varamedlem Susanne Evensen Rasmussen 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

SAK 1: Godkjenning av referat styremøte nr. 4-2014 

Referat godkjent 

 

SAK 2: Økonomisk Status 

Vedlegg ble utdelt. Regnskap ser bra ut og går på skinner. 

 

SAK 3: Forundssekretær 

Rickhard Ekhaugen er foreslått som ny forbundssekretær for de tre regionene Sørlandet, Forus og 

Bergen. Dette vil tre i kraft rundt august/september og mer informasjon vil komme. 

 

SAK 4: Sunnhordaland Travlag 

Travlaget oppfyller ikke paragraf 6-2 (travlagenes oppgaver ang innsending av årsrapport), 6-6 

(generalforsamling) eller 6-9 (styrets oppgaver). Og per dags dato er det ikke et gyldig travlag. Det må 

innkalles til et allmøte med lagets medlemmer, hvor vi også stiller fra VTF, for å finne ut av hva de 

ønsker videre.  For travlagets del er det to alternativer: 

a) Interimstyre til ekstraordinær generalforsamling er avholdt 

b) Travlaget oppløses – medlemmene tilbys nye travlag. 

Christina hadde en samtale med travlagslederen, de ønsket en frist til august på å få i stand et styre. 

Årsrapport skulle de sende inn i løpet av dagen sammen med papirer for DU midler. 

 

SAK 5: Hest i trafikken 

Det er kommet inn rapporter fra tre travlag. Det oppfordres at flere lag sender inn rapporter. Lagene 

MÅ ha en god dialog med medlemmene for å finne ut hvor og hvilke problemer som finnes ang hest i 

trafikken ved travlagenes treningsløyper. Ellinor vil legge frem innspill til det politiske systemet.  



 

 

SAK 6: Oppfølging lagmøte 

John åpner med å ta opp styrets opptreden i åpen og lukket forsamling. Sist lagmøte ble det 

diskusjoner og angrep(!!) internt i styret. Det kom opp saker styret ikke kunne gi et godt nok svar på 

uten å undersøke på forhånd. Forbundsstyret fremstår da som splittet og svakt. Angrep av personer 

er IKKE tillat!! Her ligger det et holdningsproblem. Det skal ikke brytes løs på ansatte – de ansatte må 

skjermes i både forbund- og driftsselskap. Dette må gå felles ut mot lagene, ikke mot de ansatte. 

Saker som skal tas opp på møter skal sendes inn i forveien slik at forbundet har mulighet til å 

undersøke problemstillingen og svare for seg. 

Ang aktiviteter i lagene skal MO ha premiekjøring 17 august og kaupanger ny lokalkjøring. Dato 

kommer.  

Hestens dag tas på lagsnivå. 

Gjestestaller  - Sotra, Askøy, Hardanger, Nordhordland og Voss har private påselingsbokser. B-stallen 

skal brukes til oppseling - ikke oppbevaring. 

Avliving av hest – prosedyrene er slik at skal en hest avlives så skal det skje mandag formiddag hvis 

det ikke er noe spesielt som gjør at dette må gjøres en annen dag. Norsk protein henter mandag 

ettermiddag.  

SAK 7: Aktivitetsplan høst 2014 

Forbundskonferanse – Rogaland (eget punkt 8) 

Kompetanseheving – regnskap, sakslister, formenn i valkomiè, tillitsvalgte inn i travlagsstyrer. 

Gjennomføre kursing av tillitsvalgte i lagene og følge opp dette i forhold til de aktiviteter lagene 

legger opp til. Dette ble prøvd felles med meget dårlig oppmøte. Da er spørsmålet hvordan vi skal 

gjøre dette. Et alternativ er at ett og ett lag, evt to-tre lag har felles og de som ikke stiller må «seile 

sin egen sjø». Dette vil selvfølgelig koste mer.  

Vi må stille på lagenes møter. Generalforsamling inn som tema, der er det sprikende opplegg. Dette 

må være mer strukturert. Det er behov for skolering, dette tar vi opp ved neste lagmøte. 

Travlagsstyrene må «ta hånd om» ungdomsrepresentant i styret.  

SAK 8: Høstkonferanse 

Hva ønsker vi på planen? Vi skal stille med representant – lag og forbund må tenkte på aktuelle tema.  

SAK 9: Fellestrening i forbundsregi 

Ønsket er å trene hest sammen og øke miljøet rundt det å trene hest. Vi oppnevnte en komite som 

skal sette seg ned og planlegge en slik dag – Einar, Jan og Christina. Med tanke på jobb og oppmøte 

vil fellestrening bli en lørdag. Et lite arrangement vi har valgt å kalle «Superlørdag». Det vil bli satt 

opp «løp» for unghest, varmblods, kaldblods og monte. Etter treningen kan hestene få slappe av i 

stallen mens det serveres lunsj i restauranten. Det vil også bli mulighet for å se V75 på tv, sette opp 

bong sammen, drikke kaffe og være sosiale med kjente og ukjente.  

Trenere, vaktmestere og banemannskap viser tommel opp for et slikt arrangement.  

Pris for banemannskap lørdag fra 10-14 er 2600kr i lønn. Det ble foreslått en gang per mnd med start 

klokken 10 og slutt 13.00. Videre informasjon om dette vil komme når komiteen har hatt et møte. 

(august) 

Sak 10: Til start 

Det er ikke satt noen dato, men rundt om kring 3 helg i august for 2åringene. Mal er lagt – det er kun 



 

 

igjen å finne dato.  

Knut Olav syns det er synd at det er færre folk på infomøte enn tidligere.  

SAK 11: Vedtaksoppfølging 

Her har det strandet litt – hva skal foretas og hvem skal gjøre det?  

Det ble stilt spørsmål om hvordan vi skal få tilbake utgjevningspotten i samarbeid med de to andre 

regionene. Jan påtok seg oppgaven med å lage et forslag, med enighet fra Rogaland og Midt- Norge 

vil John ta det videre til DNT.  

Nedtellingsur er tatt opp med vår elektriker og i en mail fra Atle står det at elektrikeren skal gjøre 

dette i forbindelse med annet arbeid før ferien. Det vil bli blinkende lys som kan sees fra 

gjestestallene og også fra oppsamlingsplass. Mest sannsylig vil det stå på taket til verkstedet.  

SAK 12: Diverse 

BOT og Nordhordland ønsket treårspokal til lokalkjøring. Vi har to liggende og det ble enstemmig ja 

om de skulle få pokal.  

To saker var kommet inn fra Lisa på dette punket: 

Sak 1. Problemstillingen med treningshesten og montegruppen i Bergen.  

Når det ble planlagt å kjøpe inn en treningshest var montegruppen positiv til dette og de skulle være 

med å betale en sum for at hesten ble kjøpt og levert på flesland sammen med 

ponni/rekruttutvalget. Det er nå et helt nytt styre enn det som en gang var og gruppen stiller nå 

ingen penger til disposisjon og vil ikke ha treningshest. Det ble diskutert litt frem og tilbake og 

summa sumarium ble at ponni og rekruttutvalget har et møte med montegruppen for å finne ut av 

dette. Montegruppen må også sette seg ned å diskutere. Hesten vil koste ca 25-30 tusen levert på 

Flesland. 

Sak 2. Ponniløp under travkjøringen.  

Ponni/rekrutt avd har fått innvendinger fra Ringen angående ponniløp under travkjøring. Det vil ikke 

aksepteres forsinkelser i ponniløp. Spørsmålet er da om ponniløpene heller skal kjøres mellom 1 og 2 

løp (før V5A start) eller mellom 4 og 5 (før V5B start). Dette er adm sin sak. 

 

 

Christina Hande 

Referent 

 

 

_____________   ______________   _____________ 

John Blindheim    Leiv B. Hauge        Einar Kvamsdal 

 

 

 

_____________   _______________   _____________

    

Kato Magne Bruland   Lisa Pickersgill    Birger Jan Bergesen 


